
Zápisnica z  32. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Kvačanoch, konaného 

dňa 22.10.2021 v zasadačke OcÚ Kvačany od 18,10 – 19,20 hod. 
Prítomní poslanci: Milan Galica, Roman Lasák, Miroslava Sihocká, Mgr. Ján Rypák, 

Július Kudzbel, Katarína Kojšová  

Hlavný kontrolór obce PhDr. Marcela Jašková- neprítomná  

Neprítomní poslanci: Peter Húska  

Hostia:   Elena Cebecauer   

Zapisovateľka:  Katarína Kunová 

 

P r o g r a m : 
 

1. Schválenie programu. 

2. Prerokovanie žiadosti o odkúpenie od p. Cebecauer. 

3. Prerokovanie a schválenie rozpočtových opatrení. 

4. Žiadosti o úľavu na poplatku za TKO za rok 2021. 

5. Správa o výchovno-vzdelávacích výsledkoch a podmienkach materskej školy za 

školský rok 2020/2021. 

6. Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach za školský 

rok 2020/2021. 

7. Rôzne.  

8. Záver. 

 

1. Rokovanie OZ otvoril, za prísnych bezpečnostných a hygienických predpisov, zástupca 

starostu obce Milan Galica o 18,05 hod., z dôvodu PN starostu obce Jozefa Grúňa. Privítal 

všetkých prítomných. Z dôvodu pretrvávajúcej mimoriadnej situácie všetci prítomní boli od 

seba vo vzdialenosti min. 2 m, bola zabezpečená dezinfekcia a každý prítomný mal na sebe 

respirátor. Zástupca starostu konštatoval, že prítomní sú 5 poslanci zo 7, teda je OZ 

uznášaniaschopné. Za zapisovateľku bola určená Katarína Kunová. Za overovateľov zápisnice 

určil Mgr. Jána Rypáka a Júliusa Kudzbela.. 

Hlasovalo:  za -    5 / Milan Galica, Roman Lasák, Miroslava Sihocká, Mgr. Ján  

                                                    Rypák, Július Kudzbel / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

Zástupca starostu prečítal program a navrhol doplnenie bodu č. 7. Prerokovanie a schválenie 

nájomných zmlúv v bytovom dome č. 257 pre byty č. 2 a 3. 

 

P r o g r a m : 
1. Schválenie programu. 

2. Prerokovanie žiadosti o odkúpenie od p. Cebecauer. 

3. Prerokovanie a schválenie rozpočtových opatrení. 

4. Žiadosti o úľavu na poplatku za TKO za rok 2021. 

5. Správa o výchovno-vzdelávacích výsledkoch a podmienkach materskej školy za 

školský rok 2020/2021. 

6. Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach za školský 

rok 2020/2021. 

7. Prerokovanie a schválenie nájomných zmlúv v bytovom dome č. 257 pre byty č. 2 a 3. 

8. Rôzne.  

9. Záver. 

 



Hlasovalo:  za -    5 / Milan Galica, Roman Lasák, Miroslava Sihocká, Mgr. Ján  

                                                    Rypák, Július Kudzbel / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

Príchod poslankyne Kataríny Kojšovej. 

 

2. Zástupca starostu informoval prítomných, že na obecný úrad bola doručená žiadosť od p. 

Eleny Cebecauer o odkúpenie časti prístupovej cesty, vedúcej k jej rodinnému domu 

nachádzajúcemu sa v k. ú. Dlhá Lúka. Odovzdal slovo p. Cebecauer, ktorá oboznámila 

poslancov so svojou žiadosťou, s odôvodnením, že tento pozemok je jedinou možnou 

prístupovou cestou k jej rodinnému domu a nechce, aby sa do budúcnosti tento pozemok 

niekomu predal a tým by ona stratila prístupovú cestu. Pozemok patrí obci Kvačany 

a v minulosti sa využíval ako cesta. V súčasnosti však je na liste vlastníctva vedený ako 

ostatná plocha. Poslanci sa zhodli na tom, že nie je v záujme obce predávať pozemky, ktorých 

je vlastníkom. Ubezpečili p. Cebecauer, že jej prístupovú cestu nikto nevezme. Zástupca 

starostu informoval, že sa minulý rok mala robiť pasportizácia miestnych komunikácií, ale 

nakoľko nastali opatrenia ohľadom ochorenia COVID- 19 a následná PN starostu obce, 

pasportizácia sa neuskutočnila. Mala by sa však uskutočniť budúci rok, kde sa do 

pasportizácie miestnych komunikácií zaradí aj parcela č. KN-C 311/1 (KN-E 73/1), a tým 

pádom predaj pozemku nebude možný. Následne prečítal návrh uznesenia: 

a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie žiadosť p. Eleny Cebecauer o odkúpenie časti 

prístupovej cesty, 

b) obecné zastupiteľstvo neschvaľuje predaj časti obecnej cesty, ktorá sa nachádza na parcele 

č. KN-C 311/1 ( KN-E 73/1) v k. ú. Dlhá Lúka. 

Hlasovalo:  za -    6 / Milan Galica, Roman Lasák, Miroslava Sihocká, Mgr. Ján  

                                                    Rypák, Július Kudzbel, Katarína Kojšová / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

3. Zástupca starostu informoval prítomných, že na obecný úrad bolo doručené 1 rozpočtové 

opatrenia za Základnú školu v Kvačanoch, ktoré rieši príjem finančných prostriedkov v rámci 

prenajatých budov, vratiek, réžie ŠJ a projektu. Potom zástupca prečítal návrh uznesenia:  

a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie návrh rozpočtového opatrenia ZŠ č. 4/2021 a 

schvaľuje rozpočtové opatrenie ZŠ č. 4/2021 v pôvodnom znení návrhu. 

Hlasovalo:  za -    6 / Milan Galica, Roman Lasák, Miroslava Sihocká, Mgr. Ján  

                                                    Rypák, Július Kudzbel, Katarína Kojšová / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

4. Zástupca starostu informoval poslancov, že na obecný úrad boli doručené žiadosti od 

občanov obce na úľavu poplatku za komunálny odpad na rok 2021. Podľa schváleného 

Dodatku č. 1 k VZN č. 5/2015 o miestnych daniach a miestnom poplatku za KO a DSO je 

úľava vo výške 50 %. Tieto žiadosti poslanci zobrali na vedomie a 50% úľavu schválili. 

Následne zástupca starostu prečítal návrh uznesenia:  

a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie žiadosť p. MUDr. Andreja Piovarčiho o úľavu na 

poplatku za komunálny odpad na rok 2021,  

b) obecné zastupiteľstvo schvaľuje úľavu na poplatku za komunálne odpady a drobné 

stavebné odpady podľa § 24 Dodatku č. 1 k VZN Obce Kvačany č. 5/2015 o miestnych 

daniach a miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady na území obce 



Kvačany na osoby: MUDr. Andrej Piovarči, MUDr. Eva Piovarčiová, Artur Piovarči a Oliver 

Piovarči, nakoľko sa dlhodobo zdržiavajú v zahraničí, 

Hlasovalo:  za -    6 / Milan Galica, Roman Lasák, Miroslava Sihocká, Mgr. Ján  

                                                    Rypák, Július Kudzbel, Katarína Kojšová / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

c) obecné zastupiteľstvo berie na vedomie žiadosť p. Pavla Mataja o úľavu na poplatku za 

komunálny odpad na rok 2021, 

d) obecné zastupiteľstvo schvaľuje úľavu na poplatku za komunálne odpady a drobné 

stavebné odpady podľa § 24 Dodatku č. 1 k VZN Obce Kvačany č. 5/2015 o miestnych 

daniach a miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady na území obce 

Kvačany na osoby: Zuzanu Hercik so synom Samuelom, nakoľko sa dlhodobo zdržiavajú 

v Nemecku, 

Hlasovalo:  za -    6 / Milan Galica, Roman Lasák, Miroslava Sihocká, Mgr. Ján  

                                                    Rypák, Július Kudzbel, Katarína Kojšová / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

e) obecné zastupiteľstvo berie na vedomie žiadosť p. Renáty Fiačanovej o úľavu na poplatku 

za komunálny odpad na rok 2021,  

f) obecné zastupiteľstvo schvaľuje úľavu na poplatku za komunálne odpady a drobné 

stavebné odpady podľa § 24 Dodatku č. 1 k VZN Obce Kvačany č. 5/2015 o miestnych 

daniach a miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady na území obce 

Kvačany na osoby: Filip Fiačan a Miroslava Petrufová, nakoľko sa dlhodobo zdržiavajú 

v zahraničí. 

Hlasovalo:  za -    6 / Milan Galica, Roman Lasák, Miroslava Sihocká, Mgr. Ján  

                                                    Rypák, Július Kudzbel, Katarína Kojšová / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

5. Zástupca starostu ospravedlnil neprítomnosť riaditeľky MŠ z dôvodu odcestovania. 

Poďakoval však v jej mene, ako aj detí z MŠ, za prerobenie dolnej umyvárky, kde zaslala 

poslancom aj fotky. Ďalej  informoval, že každému poslancovi bola doručená e-mailom 

správa o výchovno – vzdelávacích výsledkoch a podmienkach MŠ za šk. rok 2020/2021, aby 

sa s ňou oboznámili. Nakoľko k správe neboli žiadne pripomienky od poslancov, zástupca 

starostu prečítal návrh uznesenia: 

a)  Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie a súhlasí so Správou o výchovno – vzdelávacích 

výsledkoch a podmienkach materskej školy za školský rok 2020/2021. 

Hlasovalo:  za -    6 / Milan Galica, Roman Lasák, Miroslava Sihocká, Mgr. Ján  

                                                    Rypák, Július Kudzbel, Katarína Kojšová / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

6. Zástupca starostu ospravedlnil neprítomnosť riaditeľky ZŠ z dôvodu on-line školenia 

a informoval, že každému poslancovi bola doručená e-mailom aj správa o výchovno – 

vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach za šk. rok 2020/2021. K správe neboli 

žiadne pripomienky od poslancov, zástupca starostu prečítal návrh uznesenia: 

 a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie a súhlasí so Správou o výchovno-vzdelávacej 

činnosti, jej výsledkoch a podmienkach za školský rok 2020/2021. 



Hlasovalo:  za -    6 / Milan Galica, Roman Lasák, Miroslava Sihocká, Mgr. Ján  

                                                    Rypák, Július Kudzbel, Katarína Kojšová / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

7. Zástupca starosta obce informoval o tom, že na obec prišli žiadosti nájomcov o schválenie 

predĺženia nájmu v DB č. 257.  Ide o p. Krajčiovú a p. Martinákovú. Nakoľko za byty sa 

nájom pravidelne platí, nie sú tam nijaké nedoplatky, odporúča predĺženie zmlúv na ďalší rok. 

Potom prečítal návrh uznesenia:   

a) Obecné zastupiteľstvo schvaľuje žiadosť Magdalény Krajčiovej o opakované uzavretie 

nájomnej zmluvy v bytovom dome B 12 č. 257 byt č. 2, 

b) obecné zastupiteľstvo poveruje zástupcu starostu obce s podpísaním nájomnej zmluvy 

v bytovom dome B 12 č. 257 byt č. 2 s p. Magdalénou Krajčiovou na 1 rok, 

Hlasovalo:  za -    6 / Milan Galica, Roman Lasák, Miroslava Sihocká, Mgr. Ján  

                                                    Rypák, Július Kudzbel, Katarína Kojšová / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

c) obecné zastupiteľstvo schvaľuje žiadosť Emílie Martinákovej o opakované uzavretie 

nájomnej zmluvy v bytovom dome B 12 č. 257 byt č. 3, 

d) obecné zastupiteľstvo poveruje zástupcu starostu obce s podpísaním nájomnej zmluvy 

v bytovom dome B 12 č. 257 byt č. 3 s p. Emíliou Martinákovou na 1 rok. 

Hlasovalo:  za -    6 / Milan Galica, Roman Lasák, Miroslava Sihocká, Mgr. Ján  

                                                    Rypák, Július Kudzbel, Katarína Kojšová / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

8. Poslankyňa Katarína Kojšová požiadala poslancov, či by sa aj tento rok nemohla navýšiť 

suma vianočnej poukážky pre dôchodcov, ktorá bola schválená na 4 €, nakoľko sa z dôvodu 

opatrení proti pandémii COVID-19, neuskutoční pre nich žiadna akcia. Poslanci súhlasili so 

sumou 10 €, tak ako bolo minulý rok. Zástupca starostu sa informoval u poslancov, ako to 

bude tento rok s kalendármi, nakoľko sa v obci počas roka neuskutočnila žiadna akcia, 

z ktorej by mohli byť použité fotografie do obecného kalendára. Poslanci sa zhodli na tom, že 

pre tento rok sa nakúpia kalendáre s tematikou varenia – Kuchárka. Ďalej zástupca informoval 

prítomných, že po rozhovore s predsedom PSU, by sa cena za prenájom pozemku pod 

strelnicou opravila na sumu 500 € s DPH, tak ako roky pred tým, či by poslanci súhlasili 

s touto cenou. Ak áno pripravili by zmluvu. Poslanci s touto sumou súhlasili a odporučili 

zástupcovi, aby oslovil PSU, aby zaslali návrh zmluvy, ktorá sa potom bude schvaľovať na 

nasledovnom zastupiteľstve. Zástupca starostu oboznámil poslancov aj so žiadosťou od p. 

Florekovej, ktorá sa na OZ obrátila so žiadosťou o preloženie kábla, ktorý je vedený 

vzduchom popri hlavnej ceste a je uložený nízko. Boja sa, aby ho pri prejazde vyšším autom 

nepoškodili. Poslanci sa dohodli, že treba osloviť pracovníkov Telekomu, nakoľko kábel 

pravdepodobne patrí im a stačilo by ho len natiahnuť.   

 

9. Na záver zástupca starostu obce Milan Galica skonštatoval, že boli prerokované všetky 

body stanoveného programu, všetkým prítomným poďakoval a rokovanie ukončil o 19,20 

hod. 

 

 

 



Zapísal/(a):       Starosta obce: /zástupca starostu/ 

Katarína Kunová    ........................................ Milan Galica      ....................................... 

 

Overovatelia:  

      

Mgr. Ján Rypák     ........................................ 

 

Július Kudzbel         ........................................ 


